

**ATTENTION: Dealer Principal, Warranty Manager, Service Manager, Parts Manager**  
 Freightliner Dealers– U.S. and Canada  
 Western Star and Sterling Dealers– U.S. and Canada  
 FCCC Dealers– U.S. and Canada  
 ThomasBuiltBusesDealers– U.S. and Canada  
 Direct Warranty Customers – U.S. and Canada  
 Detroit Diesel Distributors  
 Export Distributors

Daimler Trucks North America LLC

**WARRANTY CAMPAIGNS DEPARTMENT**  
 P.O. Box 4090 800-547-0712  
 Portland, Oregon 97208-4090

If you have questions about this Letter, please submit your inquiry on the Web using the [WSC Link on DTNAConnect](#)

REF #: ICI22-013  
 Effective: 02/24/2022  
 Release: 02/24/2022

**SUBJECT: FL856 – Superseded by FL917 ~ FCCC Chassis Rear PDM**

This letter is to inform you that Recall FL856 ~ FCCC Chassis Rear PDM has been superseded by Recall FL917 ~ FCCC Chassis Rear PDM. Although FL856 has been superseded by FL917, Interim FL917 is in the process of securing parts.

**FL856 will remain active until the final release of Recall FL917. To eliminate unnecessary customer down time, if the vehicle is not demonstrating symptoms of the rear marker, brake lights or left turn signal lights not functioning, we suggest the customer repair be scheduled with the release of FL917.** This notice is for informational purposes only.

If you have questions or need further information, contact the Warranty Campaigns Department by submitting an inquiry through the WSC Link on DTNAConnect.

REF #: ICI22-013  
 En vigueur: 24/02/2022  
 Sortie: 24/02/2022

**OBJET: FL856 – Remplacé par FL917 ~ PDM arrière du châssis FCCC**

Cette lettre est pour vous informer que Recall FL856 ~ FCCC Chassis Rear PDM a été remplacé par Recall FL917 ~ PDM arrière du châssis FCCC. Bien que le FL856 ait été remplacé par le FL917, le FL917 provisoire est en processus de sécurisation des pièces.

**Le FL856 restera actif jusqu'à la version finale du rappel FL917. Pour éliminer les temps d'arrêt inutiles du client, si le véhicule ne présente pas de symptômes de feu de position arrière, de feux de freinage ou de clignotants gauche qui ne fonctionnent pas, nous suggérons que la réparation du client soit programmée avec la sortie du FL917. Cet avis est à titre informatif seulement.**

Si vous avez des questions ou avez besoin de plus amples informations, contactez le service des campagnes de garantie en soumettant une demande via le lien WSC sur DTNAConnect.